
SKUPŠČINA OBČINE
LJUBLJANA Šiška
Zbor krajevnih skupnosti
Štev.: 1-06-4/88-147/88
Datum: 7. 7. 1988

ZAPISNIK
23. seje Zbora krejevnih skupnosti Skupščine občine Ljubljana

Šiška, ki je bila 30. 6. 1988 po skupnem zasedanju zborov, v sejni
dvorani SO Ljubljana Šiška, Trg prekomorskih brigad 1.

Sejo je vodil predsednik zbora, tov. Lojze Izlakar.
Brez razprave je bil soglasno sprejet naslednji

DNEVNI RED:
1. Poročilo predsednika verifikacijske komisije
2. Potrditev zapisnika 22. seje zbora
3. Osnutek sprememb odloka o proračunu občine Ljubljana

Šiška za leto 1988
4. Osnutek odloka o spremembi odloka o posebnem občinskem

davku od prometa proizvodov in od plačil za storitve
5. Osnutek odloka o imenovanju ceste Gorenjskega odreda

K 1. točki dnevnega reda:
POROČILO PREDSEDNIKA VERIFIKACIJSKE KOMISIJE
Že na skupnem zasedanju je bila prdlagana in soglasno izvoljena
komisija za verifikacijo poobiastil in imunitetna vprašanja zbora
v sestavi:

- Vladi Šiletič - predsednik
- Klavdija Davidovič - član
- Miran Blaha - član.
Predsednik komisije je poročal, da je od 32 delegatskih mest

v zboru na seji prisotnih 26 delegatov, delegat KS Zbilje je
odsotnost opravičil, brez opravičila pa so bili odsotni delegati KS
Na Jami, Sora, Pirniče, Smlednik in Bukovica-Šinkov tum.

K 2. točki dnevnega reda:
POTRDITEV ZAPISNIKA 22. SEJE ZBORA

Delegati so brez razprave zapismk 22. seje zbora soglasno
potrdili.

K 3. točki dnevnega reda:
OSNUTEK SPREMEMB ODLOKA O PRORAČUNU

OBČINE UUBUANA ŠIŠKA ZA LETO 1988
Uvodno obrazložitev so delegati poslušali na skupnem zaseda-

nju. Pisne pripombe so posredovale delegacije KS Edvard Kardelj,
komandant Stane II, Ljubo Šercer in Milan Majcen. Delegacije
nimajo pripomb, zato podpirajo prekvalifikacijo osnutka v predlog
in njegov sprejem.

Milan Majcen sprašujejo, ali je letos predviden še en rebalans
proračuna. Tov. Krajnik, vodja službe za finance in proračun, je
pojasnil, da ne.

Dr. Petra Držaja pripominjajo, da bi naslov verjetno moral
glasiti: »spremembe in DOPOLNITVE« proračuna, vendar je tov.
Krajnik pojasnil, da se proračunske postavke le spreminjajo, brez
dopolnitev.

Delegati so brez razprave sprejeli naslednje
SKLEPE:

1. Zbor sprejema Osnutek sprememb odloka o proračunu
občine Ljubljana Šiška za leto 1988.

2. Zbor sprejema prekvalifikacijo iz osnutka v predlog.
3. Zbor sprejema predlog odloka.

K 4. točki dnevnega reda:
OSNUTEK ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O POSEB-
NEM OBČINSKEM DAVKU OD PROMETA PROIZVODOV
IN OD PLAČIL ZA STORITVE

Pisno pripombo je posredovala delegacija KS Milan Majcen, ki
podpira prekvalifikacijo osnutka v predlog in njegov sprejem.
V razpavi je delegat KS Gunclje-M. Vižmarje, tov. Babič zahteval,
da se ob podobnih spremembah odlokov v obrazložitvah navede

tudi osnovni tekst členov, ki se spreminjajo. Delegati zbora so
pobudo soglasno podprli ter nato sprejeli naslednje
SKLEPE:

1. Zbor sprejema Osnutek odloka o spremembi odloka o poseb-
nem občinskem davku od prometa proizvodov in od plačil za
storitve.

2. Zbor sprejema prekvalifikacijo iz osnutka v predlog.
3. Zbor sprejema predlog odloka.

K 5. točki dnenega reda:
OSNUTEK ODLOKA SO IMENOVANJU CESTE GORENJ-
SKEGA ODREDA

Delegacija KS Milan Majcen je podprla prekvalifikacijo osnutka
odloka v predlog in njegov sprejem. Delegati so brez razprave
soglasno sprejeli naslednje
SKLEPE:

1. Zbor sprejema osnutek odloka o imenovanju cestc Gorenj-
skega odreda.

2. Zbor sprejema prekvalifikacijo iz osnutka v predlog.
3. Zbor sprejema predlog odloka.
Zbor daje pobudo SML, da ob pripravi naslednjega odloka

o poimenovanju cest in ulic v Ljubljani vključi vanj tudi imenova-
nje ceste Gorenjskega odreda.

Ob koncu seje sta delegata KS Milan Majcen, tov. Šavnik in KS
dr. Petra Držaja, tov. Radenovič postavila vprašanji: Tov. Šavnik
je vprašal glede problemov DO Delavska enotnost, ki je v njihovi
KS. Predsednik zbora je odgovoril, da IS SO spremlja njihove
težave, jeseni pa bo v primeru potrebe tudi ukrepal.

Tov. Radenovič je predlagal, da se razišče pojav občasnega
smradu v bližini tovarne LEK. Pobuda bo posredovana Mestni
upravi inšpekcijskih služb. Zahtevi se je pridružil tudi delegat KS
Koseze.
Seja je bila končana ob 16.15 uri.

TAJNIK ZBORA
Bojan MAKOVECKI, 1. r.

PREDSEDNIK ZBORA
Lojze IZLAKAR, 1. r.


